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ВИСШ АДВОКАТСКИ СЪВЕТ 
 

ПРОТОКОЛ  
№ 66 

РЕДОВНО ЗАСЕДАНИЕ 
НА ВИСШИЯ АДВОКАТСКИ СЪВЕТ 

Четвъртък, 7 ноември 2024 г. 
ул. Цар Калоян № 1-а 

(10,05 часа) 
 
 
На заседанието присъстват: 
1. Валя Гигова, зам.-председател на ВАдвС  
2. Златимир Жечев, зам.-председател на ВАдвС, (в 11,27ч) 
3. Красимир Краев, главен секретар на ВАдвС  
4. Албена Пискова   
5. Асен Георгиев  
6. Ели Христова    
7. Иван Чолаков 
8. Катерина Михайловска, (в 10,08 ч.) 
9. Красимира Иванова  
10. Мария Ганева   
11. Нина Седефова   
12. Стефка Въжарова  
13. Ценимир Братоев  
Снежина Христова, председател на Висшия контролен съвет 
Николинка Мянкова, член на Висшия контролен съвет 
Ива Згурова-Шопова, заместник-председател на САК 
Резервни членове: 
Атанас Стоянов  
Йордан Цветанов 
Петър Славов 
Председатели на колегии на ротационен принцип: 
Жулиета Калчева, председател на АК – Монтана 
Катя Климентова, председател на АК – Враца 
Златина Йовчева, председател на АК – Стара Загора 
Ивайло Арнаудов, председател на АК – Плевен 
Отсъстват: 
Ивайло Дерменджиев, председател на ВАдвС  
Красимир Недев 
Илонка Райчинова, председател на ВДС 
Александър Кашъмов  
Стефан Гугушев 
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Дневен ред: 

1. Доклад на председателя на Висшия адвокатски съвет. 
Докладва: Валя Гигова – водещ заседанието, 
заместник-председател на Висшия адвокатски съвет  

2. Финансови и административни въпроси. 
Докладва: Красимир Краев, 
главен секретар на Висшия адвокатски съвет 

3. Правни мнения и становища. 
Докладва: Валя Гигова, 
заместник-председател на Висшия адвокатски съвет  

4. Разни. 
Докладва: Красимир Краев, 
главен секретар на Висшия адвокатски съвет 

5. Дисциплинарни и индивидуални преписки. 
Докладва: Иван Чолаков, отговарящ  за  
дисциплинарната дейност при ВАдвС   

 
 
ПРЕДС. ВАЛЯ ГИГОВА: Колеги, добро утро!  
ЦЕНИМИР БРАТОЕВ: Къде е председателят? 
ПРЕДС. ВАЛЯ ГИГОВА: Казал е, че ще закъснее, нали така, 

Албена?  
АЛБЕНА ПИСКОВА: Да. Вие сте водещ. 
ВАЛЯ ГИГОВА: Колеги, откривам редовното заседание на Висшия 

адвокатски съвет, насрочено за 7.11.2024 г. Имаме необходимия кворум – 
11. Отсъстват Ивайло Дерменджиев, Златимир Жечев, Красимир Недев, 
Катерина Михайловска. 

………. 
Висшият адвокатски съвет с 13 гласа "за" единодушно прие 

Решение 1446 
Одобрява извършените разходи над 3000 (три хиляди) лв. за 

периода 22.10.-4.11.2024 г., съгласно т. 1 от Финансовия доклад с вх. 
№ 1950/4.11.2024 г. на главния секретар. 

 
 

* * * 
 

Висшият адвокатски съвет с 9 гласа "за", без "против" и 3-ма 
"въздържали се" прие  

Решение № 1447 
Образува работна група (комисия) в състав Красимира 

Иванова, Атанас Стоянов, Йордан Цветанов, Ценимир Братоев  и 
Валя Гигова, която да изготви подробен доклад по въпросите, 
поставени в исканията с вх. № 1914/30.10.2024 г., вх. № 1956/4.11.2024 
г. и вх. № 1973/6.11.2024 г. на адв. Венцеслав Йотов относно 
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образуване на Софийска окръжна колегия, като отговори на 
поставените въпроси, включително на въпроса как се учредява към 
днешна дата адвокатска колегия, защото това е ключовият въпрос, и 
да го докладва най-късно на заседанието на 12.12.2024 г. на Висшия 
адвокатски съвет. 

 
 

* * * 
 
Висшият адвокатски съвет с 12 гласа "за" единодушно прие 

Решение № 1448 
Да бъде уведомено Министерството на финансите с нарочно 

писмо, изготвено по предложения проект от Румен Ненков с вх. 
№1954/4.11.2024  – правен експерт при Висшия адвокатски съвет, че 
Висшият адвокатски съвет няма компетентност да определя размер 
на разумното възнаграждение, при положение че е договорено между 
адвоката и клиента. Разумното възнаграждение по разбирането на 
Висшия адвокатски съвет е отразено в Наредба № 1, приета от Висшия 
адвокатски съвет.  

 
 

* * * 
 

Висшият адвокатски съвет с 13 гласа "за" единодушно прие 
Решение № 1449 

Приема по принцип предложения доклад с вх.№1974/6.11.2024 
г. от адв. Иван Чолаков – основен член на Висшия адвокатски съвет, 
относно концепцията за управление на прокуратурата от Борислав 
Боби Сарафов – кандидат за главен прокурор на Република 
България. 

 Дава възможност на членовете на Висшия адвокатски съвет в 
срок до 21.11.2024 г. да направят своите допълнения, разяснения, 
искания за обобщаване на позицията, след което позицията да бъде 
обобщена от Иван Чолаков и предложена в заседанието на ВАдвС на 
28.11.2024 г. 

 
* * * 

………. 
ПРЕДС. ВАЛЯ ГИГОВА: Добре, колеги, аз мисля, че ако някой 

няма какво да добави, приключихме.  
Преди да закрия заседанието, ще кажа, че днес щеше да има 

рожден ден Кристиан Таков и понеже той е толкова значим за правната 
ни система последните години като личност, като пример, мисля, че 
трябва да отдадем заслуженото и на него днес, в този ден. Никога не съм 
споделяла за моите лични отношения с него, те бяха много близки и 
много приятелски, защото не искам да парадирам с това. Но мога да Ви 
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кажа, че в личен план аз съм в този Висшия адвокатски съвет заради 
неговото изключително настояване да не стоим отстрани и да 
критикуваме, и да говорим, за което, колкото и да ми е близък, да му е 
светла паметта, безкрайно много съжалявам.  

Закривам заседанието.  
 

(11,55 часа) 
 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩ: 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НА 
ВИСШИЯ АДВОКАТСКИ СЪВЕТ 
ВАЛЯ ГИГОВА 

 
…………………………………………... 

 
 
 
Изготвил протокола: 

(Е. Бончевска) 
 

Забележка: Непубликуваните решения се отнасят до дисциплинарни 
и индивидуални преписки. В протокола са заличени и текстовете, които 
съдържат лична чувствителна информация за адвокати и лични данни, 
които към настоящия момент съставляват търговска тайна на Висшия 
адвокатски съвет спрямо трети лица. 

 


